
Otvorenie rokovania Valného zhromaždenia.
Schválenie predsedníctva. zapisovateľa. mandátovej a volebnej komisie.
Schválenie programu.
Vylúčenie kolektívnych členov (cyklistický klub Firefly a lyž.iarsky klub SKI Profit Žilina).
Schválenie Volebného a rokovacieho poriadku.
Schválenie disciplinárneho poriadku,
Schválenie zmeny Stanov DVS.
Výročná správa a účtovná závierka za rok 2()22.

Prestávka.
I Plán činnosti na rok 2023 a 2024.
I I . Súčasné postavenie a problematika deaflympijského hnutia.
12. Členská základňa a úhrada členskýchpoplatkov.
13. Predstavenie kandidátov do výkonnýchorgánov DVS.
14. Voľba členov výkonnýchorgánov DVS.

Prestávka.
5. Predstavenie kandidátov do disciplinárnej komisie.
16. Voľba členov disciplinárnej komisie.
17. Diskusia.
18. Záver. ukončenie rokovania.
19. Spoločný obed.

K bodu l. Prezentácia
členské organizácie: viď prezenčná listina. Hostia: viď prezenčná listina. (príloha č. I

K bodu 2. Otvorenie rokovania Valného zhromaždenia
prezident Peter Birka privítal prítomných delegátov športových klubov a pozvaných hostí.

Následne predal slovo p. Tirpákovej. ktorú poveril vedením VZ a ktorá rovnako všetkých
prítomných privítala a začala uvádzať priebeh valného zhromaždenia.

Ku bodu 3. Schválenie predsedníctva, zapisovateľa, mandátovej a volebnej komisie

p. Fabšičová predložila návrh na zloženie pracovného predsedníctva v zložení: p. Peter Birka,
p. Július Maťovčík, p. Milena Fabšičová,

p. Fabšičová navrhla za zapisovateľa zápisnice SI. Andreu Štellerovú,

p. Fabšičová navrhla zloženie mandátovej komisie v zložení: p. Andrej Dzelinkij, p. Jaroslav
Štetkaa p. Viktor Dědeček,

následne sa spýtala všetkýchnavrhnutýchkandidátov na pracovnépredsedníctvo, zapisovateľa

a mandátovú komisiu. či súhlasia s predloženým návrhomĺ Všetci navrhnutí kandidáti vyjadrili
svoj súhlas.
prebehlo hlasovanie za pracovné predsedníctvo v zložení: p. Peter Birka, p. Július Maťovčík, p.

DEAFLYMPIJSKÝVÝBOR
SLOVENSKA

PROGRAM
Prezentácia.

2.
3.
4.

5.
6.

7.
8.

9.

ZÁPISNICA
z Valného zhromaždenia Deaflympijského výboruSlovenska

uskutočneného 24. júna 2023. Hotel COLOR- Bratislava

Milena Fabšičová:

Za: 33 hlasov Proti: O Zdržali sa: 0

prebehlo hlasovanie za zapisovateľa SI. Andreu Štellerovú:
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DEAFLYMPIJSKÝ VÝBOR
SLOVENSKA

Za: 33 hlasov

ZÁPISNICA
z Valného zhromaždenia Deaflympijského výboruSlovenska

uskutočneného 24. júna 2023, Hotel COLOR, Bratislava

Proti: 0 Zdržali sa: 0

prebehlo hlasovanie za mandátovú komisiu v zložení: p. Andrej Dzelinskij. p. Štetka.p, Viktor
Dědeček:

Za: 33 hlasov Proti: 0 Zdržali sa: 0

p. Fabšičová následne predložila návrh na zloženie volebnej komisie v zložení: p. Ján Surgáč,

p. Marián Vaco- p. Lukáš Kyselica a spýtala sa, či všetci navrhnutí kandidáti súhlasia. Potvrdilo
sa, ževšetci súhlasia a následne prebehlo hlasovanie o zložení členov volebnej komisie:

Za: 33 hlasov Proti: 0 Zdržali sa: 0

p. Lukáš Dědeček, kontrolór DVS skontroloval hlasy a vyhlásil 14. Valné zhromaždenie
Deaflympüskéhovýboru Slovenska za uznášaniaschopné.

K bodu 4. Schválenie programu
p. Tirpáková informovala o návrhu na zmenu programu a to o doplnenie nových bodovprogramu
a úpravu programu nasledovne:

bod č. 5. Vylúčenie kolektívnych členov: Cyklistický klub Firefly a Lyžiarsky klub
SKI Profit Žilina.
bod č. 12. Členská základňa a úhrada členských poplatkov.

bod č. 13. Predstavenie kandidátov do výkonnýchorgánov DVS.
bod č. 15. Predstavenie kandidátov do disciplinárnej komisie.

p. Krist doplnil. že ak má niekto z delegátov návrh na doplnenie programu, ktorý by malo VZ
prerokovať, tak ho môžepredniesť. Nikto z prítomných sa neprihlásil.
prebehlo hlasovanie o návrhu doplnenia a schválenie programu:
Za: 33 hlasov

K bodu 5. Vylúčenie kolektívnych členov

Proti: 0 Zdržali sa: 0

p. Krist k tomuto bodu uviedol. žeoba tieto športové kluby prestali spĺňaťpodmienky členstva

v zmysle článku 7 Stanov DVS. keď prestali maťšportovcov so sluchovým postihnutím a preto
by valné zhromaždenie malo rozhodnúť o ich vylúčení,
p. Jelínek sa spýtal či by nemali byť takéto kluby vylúčené automaticky bez hlasovania.

p. Krist uviedol. že podľa zákona o športe je možnévylúčiť člena iba rozhodnutím valného
zhromaždenia, takže takéto automatické vylúčenie nie je mož.né,

prebehlo hlasovanie o návrhu na vylúčenie klubu: Cyklistický klub Firetly:
Za: 33 hlasov Proti: 0 Zdržali sa: O
prebehlo hlasovanie o návrhu na vylúčenie klubu: Lyžiarsky klub SKI Profit Žilina:
Za: 33 hlasov Proti: 0 Zdržali sa: 0

K bodu 6. Schválenie Volebného a rokovacieho poriadku
všetci členovia dostali navrhovanú zmenu Volébného a rokovacieho poriadku stanov vopred.

zaslanú e-mailom 7 dní pred konaním valného zhromaždenia s ďalšími príslušnými dokumentmi.

p. Krist predstavil zmeny Volebného a rokovacieho poriadku podľa prílohv č. 2.

následne sa p. Krist opýtal. či má niekto otázky, alebo pripomienky týkajúce sa týchtozmien.
Nikto sa neprihlásil.
prebehlo hlasovanie o navrhovanej zmene Volebného a rokovacieho poriadku:
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DEAFLYMPIJSKÝVÝBOR
SLOVENSKA

Za: 33 hlasov

ZÁPISNICA
z Valného zhromaždenia Deaflympijského výboruSlovenska

uskutočneného 24. júna 2023. Hotel COLOR, Bratislava

Proti: 0 Zdržali sa: 0

K bodu 7. Schválenie disciplinárneho poriadku

všetci členovia dostali navrhovanú zmenu Disciplinárneho poriadku vopred. zaslanú e-mailom 7

dní pred konaním valného zhromaždenia spolu s ďalšími príslušnými dokunłentmi.
p. Krist predstavil novéznenie Disciplinárneho poriadku, podľa
následne sa p. Krist opýtal. či má niekto otázky. alebo pripomienky týkqiúce sa návrhu nového
znenia Disciplinárneho poriadku. Nikto sa neprihlásil.
prebehlo hlasovanie o navrhovanom novom zneníDisciplinárneho poriadku:
Za: 33 hlasov

K bodu 8. Schválenie zmeny stanov

Proti: 0 Zdržali sa: 0

všetci členovia dostali navrhovanú zmenu Stanov vopred, zaslanú e-mailom 7 dní pred konaním
valného zhromaždenia spolu s ďalšími príslušnými dokumentmi.

p. Krist predstavil všetky navrhované zmeny' Stanov podľa prílohy č. 4,

p. Hrdlík položil otázku týkqiúcu sa názvu organizácie a konkrétne navrhol zmenu názvuna
"Deaflympijský a športový výbor Slovenska” z dôvodu. aby sa zhodoval s názvomslovenského
olympijského a športového výboru,
p. Kľist povedal. že je možnétúto možnostŔ zvážiť, ale osobne si myslí. že by to prinieslo viac
adnłinistratívngj záťažea nerozumie dôvodu na takúto zmenu,

p. Tirpáková sa spýtala na ciele a účel takéhoto návrhu.

p. Hrdlík uviedol, že si myslĹ že by sme sa mali inšpirovať vzorom názvu olympijského
športového výboru. že by v názvezdruženia bol výslovne slovo športový* čo by znamenalo
príslušnosť k športu podobne ako to majú v názvoch športové kluby.

v rozprave vystúpili p. Štefek.p. Birka a p. Jelínek, ktorí navrhli ponechať pôvodný názov.keď
pre takúto zmenu nie je žiadny dôležitý dôvod a nie je možnéporovnávaťnárodnú športovú

organiňciu zastrešujúcu šport nepočujúcich s jeho klubmi.

následne prebehla diskusiamedzi členmi. a p. Hrdlik tento návrh stiahol.

p. Tirpáková sa spýtala, či má niekto ďalšie otázky, návrhy. alebo pripomienky. Nikto sa
neprihlásil a následne prebehlo hlasovanie o navrhovangi zmene Stanov:

Za: 33 hlasov Proti: 0 Zdržali sa: 0

Ku bodu 9. Výročná sprava a účtovná závierka

všetci členovia dostali výročnúsprávua účtovnú závierku vopred, zaslanú e-mailom 7 dní pred

konaním valného zhromaždenia spolu s ďalšími príslušnými dokumentmi,

p. Fabšičová sa spýtala, či má niekto otázky ohľadom danýchdokumentov, Nikto sa neprihlásil.
prebehlo hlasovanie o tom, žeVZ prerokovalo výročnúsprávua účtovnú závierku:

Za: 33 hlasov Proti: 0
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DEAFLYMPIJSKÝVÝBOR
SLOVENSKA

ZÁPISNICA
z Valného zhromaždenia Deaĺlympijského výboruSlovenska

uskutočneného 24. júna 2023. Hotel COLOR. Bratislava

Ku bodu 10. Plán činnosti na rok 2023 a 2024

p. Fabšičová predstavila aktivity plánované pre rok ako je uvedené v prílohe č. 5. Následne

sa spýtala, či má niekto otázky týkqiúce sa plánovaných aktivít pre rok 2()23 alebo 2024,

p. Vaco položil otázku týkQiúcusa podujatia I st World Deaf Youth Games 2024 v Brazílii a
konkrétne sa pýtal. aká je stanovená veková hranica pre účasťna tomto podujatí, k čomu mu p.
Fabšičová odpovedala. a uviedla aj ktorých konkrétnych športovcov sa toto podujatie týka,

v ďalšom sa p. Mečár opýtal na MS v bowlingu, ktoré sa konajú v Belgicku v roku 2023 a

upozornil. že táto udalosť nie je uvedená v prezentovaných aktivitách.
p. Fabšičová odpovedala, že je informovaná o a tomto podujatí. a že počas aktuálne

prebiehajúcich bowlingových kempov sa bude situácia ďalej sledovať. Informovala. žesa plánuje

stretnúť s trénerom p. Boskowitym a predsedom bowlingového družstva, p. Hlavatým. aby

spoločne posúdili pripravenosť družstva na túto udalosť a rozhodli o ďalších krokoch.

Ku bodu II . Súčasné postavenie a problematika deaflympijského hnutia

p. Krist odprezentoval aktuálne problémy deafylmpijského hnutia a to vo vzťahu k stále
pretrvávqiúcej diskriminácie vo vzťahu k odmenám za úspešnú športovú reprezentáciu na
deaflympiáde. CJviedol, že pracovná korešpondencia s komisárkou pre osoby so zdravotným
postihnutím ako aj korešpondencia MŠVVaŠ SR bola kolektívnym členom zasielaná priebežne.

V súčasnosti bol podaný p. komisárke opakovaný podnet v tejto veci. ktorý ale ešte nebol riešený,

pričom informoval prítomných, že celá záležitosť by mohla v konečnom dôsledku skončiť aj pred
súdom. V tgito veci odpovedal na otázky p. Jelínka ohľadne toho. ako by sa mohlo v tejto
záležitosti pokračovat- v budúcnosti s tým, že rozhodujúce bude aké ďalšie kroky podnikne p.

komisárka a ako bude reagovať MŠVVaŠ SR,

p. Krist taktiež informoval prítomných o pripravovanom návrhu novej smernice 0 2% z dane, na
ktorgi by časťz tohto príjmumohla byt- použitá pre účely konkrétneho športovca. ktorý príjem
takýchto2% pre DVS zabezpečí,

p. Krist taktiež informoval o pravidlách ICSD zakotvených v stanovách ICSD o zastúpení

nepočujúcimi vo výkonnýchorgánoch. o povinnosti ovládať medzinárodnýposunkový jazyk na
kongresoch ICSD s tým, že takéto pravidlá považujeza diskriminujúce, čouž dlhé roky vytvára
izoláciu medzinárodnej komunity nepočujúcich a nemožnosťrovnocenne komunikovať
s partnermi z ostatnýchmedzinárodnýchšportových organizácii,
p. Jelínek sa spýtal ako má ICSD určenékto je nepočujúci v štruktúrach IC'SD, keďže iba
športovci dokladajú audiogramy,

p. Krist odpovedal že u týchto funkcionárov sa to taktiež má dokladovať audiogramom s tým, že
ICSD pred nedávnom oslovila členov zo všetkých štátov o doloženie takýchto audiogramov

z výkonnýchštruktúr národnýchzväzov.
p. Krist v ďalšom hovoril o platbe členského a o možnosti zmeniť platbu členského na dlhšie ako
jednoročné obdobie, konkrétne navrhol na 4 ročnéobdobie, čo by ale vyžadovalo súhlas

členských organizácií, takže by členský poplatok neplatil každý rok ale raz za 4 roky. čo by

výrazne4iednodušilo administratívnu záťažna takúto evidenciu, keďže v DVS je aj tak zavedený
systém minimálneho poplatku na individuálneho člena, ktorý v súčasnosti predstavuje 10 centov

na rok.
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DEAFLYMPIJSKÝ VÝBOR
SLOVENSKA

ZÁPISNICA
z Valného zhromaždenia Deaflympijského výboruSlovenska

uskutočneného 24. júna 2()23, Hotel COI Bratislava

K bodu 12. Členská základňa a úhrada Členských poplatkov

prerokované v bode č. I l.

K bodu 13. Predstavenie kandidátov do výkonných orgánov DVS

p. Tirpáková oboznámila prítomných delegátov s jednotlivými kandidátmi na post Prezidenta.

Generálneho sekretára a členov VV podľa prílohy č. 6 tak. ako to bolo zverejnenépred valným
zhromaždením na webovýchstránkach DVS, Poprosila kandidátov. ktorí majú záujem. aby sa
v krátkosti predstavili,
kandidáti do výkonného orgánu.ktorí boli prítomnĹ sa v stručnosti predstavili. p. Fabšičová
potom predstavila kandidátov, ktorí neboli prítomní na valnom zhromaždení.

K bodu 14. Voľba členov výkonných orgánov DVS

p. Krist stručne informoval o podmienkach priebehu volieb v zmysle schváleného Volebného
a rokovacieho poriadku.

p. Fabšičová zahájila voľbu na post Prezidenta. Jediným kandidátom bol p. Peter Birka. Volebná
komisia rozdala delegátom hlasovacie lístky a prebehlo hlasovanie.
volebná komisia zozbierala hlasovacie lístky a spočítala hlasy s výsledkom:
Peter Birka: 27 hlasov
volebná komisia konštatovala. že za Prezidenta DVS bol väčšinou hlasov zvolený p. Peter
Birka.

p. Fabšičová zahájila voľbu na post Generálneho sekretára. Jediným kandidátom bola p. Milena
Fabšičová. Volebná komisia rozdala delegátom hlasovacie lístky a prebehlo hlasovanie.
volebná komisia zozbierala hlasovacie lístky a spočítala hlasy s výsledkom:
Milena Fabšičová: 28 hlasov
volebná komisia konštatovala- že na post Generálneho sekretára DVS bola väčšinou hlasou

zvolená p. Milena Fabšičová.

p. Fabšičová zahájila voľbu členov Výkonného výboru. Volebná komisia rozdala delegátom

hlasovacie lístky a prebehlo hlasovanie.

volebná komisia zozbierala hlasovacie lístky a spočítala hlasy s výsledkom:
p. Július Matovčík: 32 hlasov
p. Miloš Štefek: 23 hlasov
p. Veronika Tirpáková: 21 hlasov
p. Jaroslav Štetka: 8 hlasov
p. Ivana Krištofičová: 7 hlasov
p. Jaroslav Rusnák: 3 hlasy
volebná komisia konštatovala, že členmi VýkonnéhovýboruDVS sa na základe získanej

väčšiny hlasov stali p. Július Maťovčík, p. Miloš Štefek a p, Veronika Tirpáková.
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DEAFLYMPIJSKÝ VÝBOR
SLOVENSKA

ZÁPISNICA
z Valného zhromaždenia Deaflympijského výboru Slovenska

uskutočneného 24. júna 2023, Hotel COLOR, Bratislava

K bodu 15. Predstavenie kandidátov do disciplinárnej komisie

p. Hrdlík, delegát ŠKN Nové Zámky a p. Jelínek. delegát za AK STU Košice sa ospravedlnili a
oznámili, žesa nebudú môcťzúčastniť ďalšieho priebehu valného zhromaždenia,

mandátová komisia najskôr spočítala hlasy delegátov s cieľom určiť, či je dosiahnutá potrebná
účast- na ďalšie hlasovanie. Celkový počet hlasov delegátov po ospravedlneni 2 delegátov bol 28.
čo predstavovalo nadpolovičnú väčšinu všetkých hlasov delegátov. Mandátová komisia
skonštatovala. že napriek odchodu dvoch delegátov je valné zhromaždenia uznášaniaschopné.

p, Tirpáková uviedla jednotlivých kandidátov na post členov disciplinárnej komisie podľa
prílohy č. 6. a poprosila prítomných kandidátov. aby sa v prípade záujmu v krátkosti predstavili.
jednotliví prítomní kandidáti sa v stručnosti predstavili. p. Fabšičová následne predstavila
jediného neprítomného kandidáta.

K bodu 16. Voľba členov disciplinárnej komisie

p. Fabšičová zahájila voľbu na post predsedu disciplinárnej komisie.
volebná komisia rozdala delegátom hlasovacie lístky a prebehlo hlasovanie.
volebná komisia zozbierala hlasovacie lístky a spočítala hlasy s výsledkom:
p. Andrej Dzelinskij: 18 hlasov
p. Ondrej Bíroš: 9 hlasov

volebná komisia konštatovala, žena post predsedu disciplinárnej komisie bol väčšinou hlasov

zvolenýp. Andrej Dzelinskij,

p. Fabšičová zahájila voľbu na post členov disciplinárngi komisie,
prebehlo hlasovanie a následne volebná komisia zozbierala volebné lístky.
volebná komisia rozdala delegátom hlasovacie lístky' a prebehlo hlasovanie.
volebná komisia zozbierala hlasovacie lístky a spočítala hlasy s výsledkom:
p. Ondrej Bíroš: 24 hlasov
p. Jaroslav Štetka:16 hlasov
volebná komisia konštatovala, žena post členov disciplinárnej komisie boli zvolenýp. Ondrej
Bíroš a p. Jaroslav Štetka.
na záverprebehlo podpísanie správmandátovej komisie. pracovného predsedníctva a volebnej

komisie v súlade s prílohou č. 7.

K bodu 17 . Diskusia

p. Tirpáková v rámci diskusie informovala o podpísaní zmluvy s novýmpartnerom DVS

Wellness Invest, a. s.. Dodala, že vďaka tejto spolupráci majú členovia DVS možnosťvyužití

zľavy vo viacerýchpartnerských wellness hoteloch na Slovensku.
do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil.

K bodu 18 . Záver, ukončenie VZ
p. Birka sa poďakoval všetkýmdelegátom a hosťom za účasť-srdečne zagratuloval všetkým
novozvolenýmčlenom a poprial im poprial príjemnýzvyšok dňa.
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DEAFLYMPIJSKÝ VÝBOR
SLOVENSKA

VZ-2023 / l.

vz-2023 / 2.

vz-2023 / 5.

VZ*2023 / 6.

vz-2023 / 7.

/ 10.

vz-2023 II.

vz-2023 / 12.
vz-2023 / 13.

/ 14.

ZÁPISNICA
z Valného zhromaždenia Deaflympijského výboruSlovenska

uskutočneného 24. júna 2023. Hotel COLOR, Bratislava

Valné zhromaždenie berie na vedomie

Výročnú správu a účtovnú závierku za rok 2022.

Valné zhromaždenie schvaľuje

Členov pracovného predsedníctvo v zložení p. Peter Birka, p. Július
Mat•ovčík. p. Milena Fabšičov•á.

Zapisovateľasl- Andrea Štellerovú.
Členov Mandátovej komisie v zložení p. Andrej Dzelinskij, p. Štetka, p.
Viktor Dëdeček.
Členov Volebnej komisie v zložení p. Ján Surgáč, p, Marián Vaco. p. Lukáš
Kyselica.
Doplnený program VZ DVS 2023.
Vylúčenie kolektívneho Člena: Cyklistický klub Firefly.
Vylúčenie kolektívneho člena: Lyžiarsky klub SKI PROFIT Žilina.
Volebný a rokovací poriadok.
Disciplinárny poriadok.
Zmenu stanov.

Valné zhromaždenie zvolilo do výkonného orgánu DVS

Petra Birku za Prezidenta DVS.
Milenu Fabšičovú za Generálneho sekretára DVS.
p. Júliusa Maťovčíka, p. Miloša Štefeka a p, Veroniku Tirpákovú za
členov VýkonnéhovýboruDV S.

vz-2023 / 15.
vz-2023 / 16.

Valnézhromaždenie zvolilo do Disciplinárnej komisie DVS

p. Andreja Dzelinského za Predsedu disciplinárnej komisie.
p. Ondreja Bíroša a p. Jaroslava Štetkuza členov Disciplinárnej komisie.

6?r/eZapísala Andrea Štellerová:

Predseda pracovného predsedníctva Peter Birka:

1C) / .kC1í3V Bratislave
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DEAFLYMPIJSKÝVÝBOR
SLOVENSKA

Príloha č.

Por.č.

2

4

8

II

14.

19.

ZÁPISNICA
z Valného zhromaždenia Deaflympijského výboru Slovenska

uskutočneného 24. júna 2023. Hotel COLOR. Bratislava

DEAFLYMPIJSKÝVÝBOR
SLOVENSKA

VALNÉ ZHROMAŽDENIE
24. jún 2023 COLOR

PREZENČNÁ LISTINA

Meno a priezvisko

Viktor Dědeček

Ján Kyselica

Rastislav ilrdlĺk

Jaroslav Štetka

' Dávid Pristáč

Július Maťovčik

Petra Debnárová

Andre) Dzetinskii

Ján Mečár

Ján Surgáč

Veronika Tirpáková

Milena Fabšičová

Rastislav Jelínek

Marián Vaco

DELEGÁTI
Členská organizácia

ŠK Olymp Slovakia

SŔKN Trenčín

ŠKN Nové Zámky
Futbalový klub nepočujúcich PLAST-
MONT Lučenec

SKN Hlohovec

TJ Vysoké Tatry

Climberg Športový klub

ŠKN Ž,ilina

Curlingový klub Čierna voda

AO TJ Slávia STU Bratislava

STK Lokomotíva Košice

Novomestský športový klub 1922

ŠKN Košice

Atletický klub Slávia UK Bratislava

Vision Ski (lub Žilina. o.z.

CKM Poprad

AK STU Košice

Lieskovský tenisový klub

8

Počet
hlasov

3

2

2

3

2

3

2

1

3

3

3

Podpis



DEAFLYMPIJSKÝ VÝBOR
SLOVENSKA

ZÁPISNICA
z Valného zhromaždenia Deaflympijského výboru Slovenska

uskutočneného 24. júna Hotel COLOR. Bratislava

DEAFLYMPUSKÝVÝBOR
SLOVENSKA

VALNÉ ZHROMAŽDENIE
24. jún 2023 - Hotel COLOR - Bratislava

PREZENČNÁ LISTINA
HOSTIA

Por.č.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

II.

12.

13.

Meno a priezvisko

Lukáš Dědeček. kontrolór

Oliver Krist, právny ?.ástupca

Andrea Štellerová*zapisovatelka

Katarína Jurkovičová. fotograf

Dávid Marko. tlmočník

VeronikaTirpáková, projektová manažérka

Petra Majdová, administratívna pracovníčka

Jarmila Hrdlíková. doprovod

Ivana Krištofičová. kandidát na člena VV DVS

Peter Birka, prezident DVS

Miloš Štefek, Člen VV

Podpis

,6///ertJžo

-'o rasodnuttc so vykonOvo audiovizuóinyzaznampre interné potreby Deapympijského výboru Slovenska. So žcizna•

bude nakladané v súlade s GDPR a ostatnými legislatívnymi úpravami Slovenskej Republiky. Zúčastneni svojim

na prezenčnej listine vyjadrujú súhlas s vykonanima použitím podľa horeuvedeného.
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